

Date: 16 August 2020	التاريخ: 16 أغسطس 2020
To: Mr. Mohammad Saud AlOsaimi Chief Executive Office Boursa Kuwait	عناية السيد/ محمد سعود العصيمي المحترم الرئيس التنفيذي شركة بورصة الكويت
<b>Subject: Board Recommendation to Distribute (25) Fils per Share as Dividends for the Financial Year 2019</b>	الموضوع: توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح بواقع (25) فلس لكل سهم عن السنة المالية 2019
As per Chapter Four of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Regulations of Law 7 of 2010, please note that the Board of Directors of the company has issued a recommendation, during its meeting on 6 August 2020, for a distribution of a cash dividend payout of (25) fils per share for the financial year ending on 31/12/2019. This recommendation is subject to the approval of lenders and the annual shareholders assembly which will be called for promptly upon receipt of the lenders' approval.	عملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010، وتعديلاتهما، يرجى العلم بأن مجلس إدارة الشركة قد أصدر توصية خلال اجتماعه بتاريخ 6 أغسطس 2020، بتوزيع أرباح عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2019 بواقع (25) فلس لكل سهم. علماً بأن هذه التوصية خاضعة لموافقة الدائنين والجمعية العامة السنوية العادية للشركة والتي سيتم الدعوة إليها فور الحصول على موافقة الدائنين.  وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



Mr. Andrew Paul Frain	السيد/ أندرو بول فران
Board Director and CEO	عضو مجلس إدارة والرئيس التنفيذي
Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company K.S.C. (Public)	شمال الزور الأولى للطاقة والمياه ش.م.ك - عامة